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Abstract (en)
The drying unit (10) has drying zones (T1-T16) which are provided for drying the bulk material (20). An air duct is used for passage of air through
drying zones. A lower air preluder (22) is used for introducing fresh air (24) from the vicinity of drying unit as supply air in a primary portion (26) of
drying zones. An air forwarder (32) is used for passing air (30) from the primary portion into secondary portion (36) of drying zones. An upper air
preluder (44) is used for introducing additional fresh air (46) from the vicinity of drying unit into secondary portion of drying zones. An independent
claim is included for method for operating drying unit.

Abstract (de)
Eine Trocknungsanlage (10) für Schüttgut (20), insbesondere landwirtschaftliche Körnerfrüchte, umfasst mehrere Trocknungszonen (T16-T1), die
aufeinander folgend von zu trocknendem Schüttgut (20) durchlaufen werden. Eine Luftführung leitet Luft durch die Trocknungszonen (T16-T1). Ein
erster Lufteinleiter (22) leitet Frischluft (24) aus der Umgebung als Zuluft in einen ersten Teil (26) der Trocknungszonen (T16-T1); ein Luftweiterleiter
(32) ist zum Weiterleiten von Abluft (30) aus dem ersten Teil (26) der Trocknungszonen (T16-T1) in einen zweiten Teil (36) der Trocknungszonen
(T16-T1) vorgesehen. Ein zweiter Lufteinleiter (44) leiten weitere Frischluft (46) aus der Umgebung in den zweiten Teil (36) der Trocknungszonen
(T16-T1).
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